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بیمه »ما« پائیز را با رشد به پایان برد

شرکت بیمه »ما« در حالی آذر ماه سال 1401 را 
به پایان رساند که درآمد حق بیمه ای معادل 382 
میلیارد تومان شناسایی کرد. این رقم نسبت به مهر 

ماه با رشد 35 درصدی همراه شد.
به گزارش روابط عمومی بیمه »ما« به نقل از 
پایگاه خبری ریسک نیوز، شرکت بیمه »ما« فصل 
پائیز را با رشد پشت سر گذاشت. این شرکت در 
حالی آذر ماه سال 1401 را به پایان رساند که درآمد 
حق بیمه ای معادل 382 میلیارد تومان شناسایی 

کرد.
این رقم نسبت به مهر ماه با رشد 35 درصدی 
بیمه  حق  درآمد  میزان  بیشترین  و  شد  همراه 

شناسایی شده در 9 ماهه سال جاری بوده است.
مجموع درآمد صدور بیمه نامه در 9 ماهه 1401 
به 2.501 میلیارد تومان رسید که مقایسه آن با 
مدت مشابه سال قبل حاکی از افزایش 34 درصدی 
درآمد مذکور می باشد. خسارت پرداختنی محقق 
شده در آذر ماه به حدود 151 میلیارد تومان رسید 
تا جمع خسارت پرداختنی 9 ماهه به 1.074 میلیارد 
پرداخت  خسارت  مجموع  از  گردد.  بالغ  تومان 
شده 33 درصد سهم رشته درمان بوده است. در 
خصوص درآمد صدور بیمه نامه نیز 28 درصد را 

رشته آتش سوزی در بر گرفته است.
گفتنی است به تازگی مجمع عمومی فوق العاده 
با افزایش سرمایه 60 درصدی این شرکت از محل 

سود انباشته و اندوخته موافقت کرده است.

طبق لایحه بودجه 1402
افزایش ۲۰ درصدی حقوق در سال 

آینده

مساله افزایش حقوق ها همواره یکی از مواردی 
بوده است که محل بحث و جدل بسیار بوده 
افزایش  مساله  در  چه  حقوق  افزایش  است. 
سالانه حقوق کارگران و چه در مساله افزایش 
های  گیری  موضع  به  منجر  کارمندان  حقوق 
مختلف شده است. اکنون اما یکی از اصلی ترین 
بودجه 1402،  لایحه  در  در  شده  مطرح  موارد 
دولت برای حقوق کارکنان افزایش 20 درصدی 
را نسبت به سال گذشته به صورت متوسط در 
نظر گرفته است که در صورت تصویب مجلس 
شورای اسلامی این میزان افزایش، سال آینده 

اعمال خواهد شد. 
پیگیری های ایسنا از لایحه مصوب دولت که 
پنجم دی ماه طی نامه رسمی رییس جمهوری 
به مجلس ارائه شد، نشان می دهد که میزان 
بودجه سال  لایحه  در  کارکنان  افزایش حقوق 
آینده، به صورت متوسط 20 درصد در نظر گرفته 
شده است و حق عائله مندی و اولاد نیز به ترتیب 

50 و 100 درصد افزایش پیدا خواهد کرد.
در لایحه بودجه امسال، متوسط افزایش حقوق 
کارکنان 10 درصد تعیین شد که البته دولت برای 
حقوق کارکنان، افزایش پلکانی را پیش بینی کرده 
بود؛ به گونه ای که مقرر شد افزایش حقوق بین 
پنج تا  29 درصد متغیر باشد. بر همین اساس، 
حداقل حقوق کارکنان چهار میلیون و 500 هزار 
گرفته  نظر  در  امسال  بودجه  در لایحه  تومان 
شده بود که در قانون بودجه حداقل حقوق به 

پنج میلیون و 600 هزار تومان رسید.

در سالروز فرمان حضرت امام خمینی)ره( 
مبنی بر تشکیل نهاد گزینش:

دیدار رئیس هیات عامل ایمیدرو با 
اعضای هسته گزینش ایمیدرو برگزار 

شد 

آستانه  در  ایمیدرو  عامل  هیات  رئیس 
سالروز فرمان حضرت امام خمینی)ره( مبنی 
مدیریت  اعضای  با  گزینش،  نهاد  تشکیل  بر 

هسته گزینش ایمیدرو دیدار کرد.
وجیه  ایمیدرو،  عمومی  روابط  گزارش  به 
الله جعفری در این دیدار ضمن گرامیداشت 
حاج  سپهبد  سردار  شهادت  سالگرد  سومین 
داشت:  اظهار  سخنانی  طی  سلیمانی  قاسم 
نقش هسته گزینش در جذب افراد شایسته 
و متخصص در سازمان ها بسیار کلیدی است.
به  نگاه  با  برنامه ریزی هدفمند  افزود:  وی 
فرهنگ سازمانی، خودارزیابی و تحلیل کمیّ و 
کیفی مسائل، باید از راهبردهای این مجموعه 

در سازمان باشد.
این نشست مدیر هسته گزینش  ادامه  در 
این  اقدامات  و  ها  برنامه  تشریح  با  ایمیدرو 

مدیریت در ایمیدرو، گفت:
و  گزینش  حراست،  حوزه  سه  همکاری 
منابع انسانی ایمیدرو در پیشبرد امور مرتبط 
بوده  سابقه  بی  و  اثربخش  افراد  گزینش  با 
برنامه های  تا  این مهم موجب شده  و  است 
هسته گزینش و فرایند جذب افراد، به خوبی 

اجرا شود.
سبب  به  افزود:  آبادیان  علی  حمید 
گستردگی فعالیت ایمیدرو و تنوع جغرافیایی، 
قومیتی و مذهبی در سراسر کشور و همچنین 
با  ها  صلاحیت  بررسی  افراد،  حقوق  رعایت 
دقت بیشتری در مدیریت گزینش انجام می 

شود.
جلسه  این  در  افزاید،  می  گزارش  این 
ایمیدرو،  حراست  رئیس  صوفی  محمدعلی 
ایمیدرو  اداری  مالی  معاون  قنبری  عباس 
و  انسانی  منابع  مدیر  محمدی  شاه  مهدی  و 
اعضای  و  مدیران  دیگر  و  ایمیدرو  پشتیبانی 

هسته گزینش این سازمان حضور داشتند.

بانوان تکواندو کار بیمه تجارت نو 
صدر نشین جام کوثر

بانوان تکواندو کار بیمه تجارت نو با کسب یک 
برد و تساوی در هفته اول و دوم دور برگشت 
عنوان  کوثر  جام  بزرگسالان  و  جوانان  لیگ 
صدرنشینی را از آن خود کردند و به کار خود 

پایان دادند.
به گزارش روابط عمومی بیمه تجارت نو؛ بانوان 
تکواندو کار بیمه تجارت نو در هفته اول با برتری 
6 بر 2 در مقابل تیم لوکس شمشیری پیروز 
میدان شدند و تا پایان هفته دوم از مرحله دوم، 
تیم بیمه تجارت نو توانست پس از تساوی با تیم 
حریف و با کسب 4 امتیاز عنوان صدرنشینی را 

تصاحب کند.
شرکت بیمه تجارت نو مفتخر است که همواره 
حامی ورزشکاران کشور بوده و حمایت در این 

عرصه را گسترش خواهد داد.

به  توجه  با  کشور  گاز  و  انرژی  بحران  مساله 
امکان قطع گاز صنایع و بحران هایی که در پی 
خواهد داشت، حالا یکی از مهم ترین مشکلات در 

حوزه انرژی کشور محسوب می شود.
در حالی که بسیاری از تئوریسین های نزدیک 
به دولت و جریان اصولگرایی پس از جنگ روسیه 
و اوکراین و به وجود آمدن بحران گازی در اروپا 
نوید روزهای سخت گازی  و افزایش قیمت گاز و 
هم چنین احتیاج اروپا به گاز ایران را می دادند اما 
در نهایت بحران عدم سرمایه گذاری مناسب در 
صنعت گازی ایران ورق را به ضرر ایران بازگرداند.
گفتگوی  در  و  زمان  آن  در  شریعتی  مالک 
بود که: » تقریبا دو ماه قبل  ،  ویژه خبری گفته 
نظارتی  وظیفه  طبق  را  گزارشی  انرژی  کمیسیون 
خود به صحن علنی مجلس ارائه کرد. بحثی که 
بود که در چند سال اخیر ما در  این  مطرح شد 
فصل سرد سال بعضاً ناترازی بین تولید و مصرف 
گاز طبیعی در کشور داشتیم، گرچه در طول سال 
و میانگین مشکلی نداریم، در سال های نه چندان 
دور مثلا تا چهار پنج سال آینده هم خیلی بحران 
جدی نخواهیم داشت، اما یک هشداری نسبت به 
سال های 1405 به بعد تا 1410 داریم که اگر روند 
به  تولید و مصرف گاز طبیعی در کشور  ناترازی 
همین سمت و سو برود ممکن است دچار چالش 

شویم و کمبود برای کشور حاصل شود.«
ادامه  با  گازی  بحران  به  نسبت  مساله هشدار 
همین رویه در فاصله سال های 1405 تا 1410 البته 
پیش از این نیز از سوی برخی از متخصصان این 
حوزه نیز مطرح شده بود اما طرح این مساله از 
این  از  دیگری  تازه  ابعاد  مجلس  نماینده  سوی 

مساله را به رخ می کشید.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس هم چنین با 
بیان این که در زمینه تولید گاز کار های خیلی خوبی 
انجام شده نیز گفته بود که: »در سال های گذشته 
به خصوص در پارس جنوبی فاز های متعددی به 
کرد،  پیدا  افزایش  ما  تولید  و  رسید  برداری  بهره 
این روز ها هم ما از شریک قطری خودمان تولید 
روزانه بیشتری داریم، اما سرمایه گذاری در تولید 
کفایت نمی کند ما طبق برنامه پنجم و ششم باید 
در 10 سالی که گذشت شدت مصرف انرژی را به 
یک دوم کاهش می دادیم که متاسفانه این محقق 
نشده است. مجموعاً سیاست های سمت مدیریت 
عرضه  حوزه  در  ما  یعنی  نبوده  کافی  ما  مصرف 
خوب کار کردیم و تولیدمان را افزایش دادیم گرچه 
هنوز جا برای افزایش وجود دارد، فشارافزایی باید 
انجام شود، سرمایه گذاری را در حوزه تولید را نفی 

نمی کنیم.«
در همین حال مدیر امور گازرسانی شرکت ملی 
مدیریت  روش های  از  یکی  اخیرا  نیز  ایران،  گاز 
و  دانسته  گذاری  قیمت  سیاست های  را  مصرف 
گفته بود که : »چندین سال بود که بحث تعرفه ها 
نگه  مسکوت  را  مختلف،  قوانین  وجود  رغم  علی 
داشته شده بود. دولت از سال گذشته با قوانینی 
بود  کرده  مصوب  اسلامی  شورای  مجلس  که 
بند ک  اساس  بر  امسال  داد،  انجام  را  اقداماتی 
تبصره 15 مقرر شده که مشترکین تحت پوشش 
بهزیستی  و  امداد  کمیته  حمایتی  سازمان های 
اگر در سه پلکان اول قرار گیرند گازب های آن ها 
رایگان می شود و تامین اعتبار این رایگان بودن را از 
محل افزایش قیمت مشترکین پر مصرف و بسیار 
رحمانی  مسلم  می شود.«  اعتبار  تامین  پرمصرف 
بود  گفته  اخیرا  نیز  گذاری  تعرفه  نظام  پیرامون 
که »حتی اگر پلکان چهارم هم قرار بگیرند ما سه 
پلکان اول مصرف این عزیزان را رایگان می کنیم و 
آن قسمتی که در پلکان چهارم قرار گرفته بایستی 

هزینه را پرداخت کنند.«
به گفته وی هم چنین 935 هزار مشترک تحت 
تحت  هزار مشترک  و 324  امداد  کمیته  پوشش 
پوشش بهزیستی که مجموعاً یک میلیون و 259 
هزار مشترک می شوند از این بند قانونی استفاده 

کردند و گازب های آن ها رایگان شده است.
سرمایه گازی که سوزاندیم

اما در همین باره هدایت الله خادمی نیز اخیرا  

در گفت وگو با ایلنا درباره اوضاع تولید و تامین 
گاز طبیعی در کشور گفته است که:» ما دومین 
در  و  هستیم  جهان  گازی  ذخایر  بزرگ  دارنده 
اول  رتبه  دنیا  در  هیدروکربوری  ذخایر  مجموع 
را داریم ولی از این سرمایه به درستی استفاده 
نکردیم، 28 مخزن مشترک با کشورهای همسایه 
عملکرد  آنها  توسعه  و  برداشت  برای  که  داریم 
را  خودمان  عملکرد  اگر  مثلا  نداشته ایم.  خوبی 
این  کنیم  مقایسه  قطر  مثل  کوچکی  کشور  با 
با  مشترک  مخازن  از  یکی  از  نیمی  فقط  کشور 
ما را در اختیار دارد با همان نصفه مخزن فقط 
فوتبال  جهانی  جام  مراسم  زیرساخت های  برای 
و  است  کرده  هزینه  دلار  میلیارد   230  ،2022
بخش اعظم بازار گاز دنیا را نیز در دست دارد. 
بازار  پارس جنوبی  از  برداشت  با  تنها  این کشور 
عربستان  است،  کرده  تسخیر  را  دنیا  ال ان جی 
روی میادین مشترک از جمله فرزاد A و B کار 
می کند، عراق برداشت از مخازن غرب کارون را 
با جدیت دنبال می کند و ما همچنان لنگان لنگان 

پیش می رویم.«
خادمی هم چنین در این گفتگو خبر داده است 
خام فروشی  فقط  هم  نفت  فروش  در  ما   «: که 
اساس  بر  منطقی  عملکرد  عدم  بنابراین  کردیم 
باعث  ناشایسته سالاری  و  حرفه ای  و  ملی  منافع 
شده مشکلات اساسی پیدا کنیم و اکنون کشوری 
که دومین دارنده ذخایر گازی جهان را دارد نه تنها 
تامین  برای  بلکه  ندارد  دنیا  بازار  در  هیچ سهمی 
باید  و  است  مواجه  مشکل  با  هم  خودش  نیاز 
کارخانجات و پتروشیمی ها را تعطیل و یا مازوت 

مصرف کند.«

تاخیر 21 ساله پس از قطر 
عضو سابق کمیسیون انرژی مجلس هم چنین 
تصریح کرد: »ما 21 سال بعد از قطر وارد توسعه 
پارس جنوبی شدیم و این کشورها چندین برابر ما 
برداشت داشته و اکنون ما فقط شعار می دهیم و 
اینکه مشکل خودمان  به جای  نیستیم،  پاسخگو 
را حل کنیم، گفتیم اروپا امسال یخ می زند و تنها 
اسناد  طبق  کنیم.  سواپ  که  بود  این  برنامه مان 
بالادستی و برنامه هایی که وزارت نفت به مجلس 
به سقف  باید  پیش  سال  چند  تا  بود  داده  ارائه 
تولید نفت می رسیدیم  تولید 5.5 میلیون بشکه 

اما هیچ کار نکردیم.«
وی با بیان این که مسئولین مطابق منافع ملی 
فلرها  اکنون  کرد:  خاطرنشان  نمی کنند،  عمل 
بیهوده می سوزند و باعث هدررفت منابع و آلودگی 
دیگری  انرژی  هیچ  منازل  برای  می شوند،  هوا 
غیر از گاز تعریف نکردیم و سبد انرژی را متنوع 
نکردیم فقط به منازل اعلام کردیم که گازرسانی را 
توسعه می دهیم اما از سوی دیگر دائم به مردم 
ایراد می گیریم که مصرف گاز بالاست، سوال آینکه 
آیا باید هیزم و برق مصرف کنیم؟ در کشورهایی 
مثل هندوستان و چین و یا اروپا سبد انرژی را با 
برق تعریف کرده اند و ما مصرف خودمان را با آنها 
مقایسه می کنیم و می گوییم مصرف گاز در ایران 

بالاست و مشکلات را گردن مردم می اندازیم.
کشوری  در  انرژی  مصرف  کرد:  تاکید  خادمی 
کارخانجات،  و  کند  پیدا  توسعه  دارد  نظر  در  که 
صنعت و پتروشیمی احداث شود باید بالا برود، 
مصرف  ما  انرژی  ما  برابر   26 چین  که  همانگونه 
از  منظور  و   نداریم  درست  مدیریت  ما  می کند، 

مدیریت در کشور ما افزایش برداشت از میادین 
نیست، منظور این است که در زمستان گاز و در 
را قطع کنیم.  و کارخانجات  برق صنایع  تابستان 
در دنیایی که یک ساعت کار هم کشور را از رقبا 
جلو می اندازد ما به یکباره چندین ماه بخشی از 
کارخانجات را تعطیل و یا مازوت مصرف می کنیم 
و از سوی دیگر تنها راه ما این است که قیمت ها را 

پلکانی افزایش دهیم.
جنگ روسیه و فرصت گازی که برای ایران از 

دست رفت 
وی بیان داشت: پیک مصرف گاز در کشور ما 
حدود 850 میلیون متر مکعب در روز است، یعنی 
را  انرژی  سبد  اگر  و  است  برابر  تولید  با  مصرف 
تغییر ندهیم تا یک دهه آینده نیاز به 2 میلییارد 
متر مکعب در روز گاز داریم و 16 سال آینده این 
و  رسید  خواهد  مکعب  متر  میلیارد   3 به  میزان 
دومین دارنده بزرگ ذخایر گازی جهان باید گاز را 
وارد کند و این در حالی است که روسیه 19 درصد 
بازار دنیا را در اختیار دارد و ما بازاری نداریم. جنگ 
روسیه و اوکراین بهترین فرصت برای بازاریابی در 
زمینه گاز بود اما از آن هم استفاده نکردیم و تنها 
عدم  از  نشان  این  بود،  سواپ  بحث  راهکارمان 

پاسخگویی مجلس و دولت است.
اسناد  طبق  گفت:  مجلس  سابق  نماینده  این 
بالادستی ما باید در زمینه تولید برق به 100 هزار 
مشکل  به  تا  برسیم  شده  نصب  ظرفیت  مگاوت 
برنخوریم اما امروز هر تابستان با توجه به مصرف 
بالای برق و چالش تامین دوباره سراغ بخش تولید 
باطل هر  این سیکل  و  فعالیت می رویم  توقف  و 

سال ادامه دارد.

در زمستان قطع گاز و در تابستان گرفتن برق صنایع راه حل مسولان برای بحران گازی کشور

وزشمار  واردات گاز  ایران در ر
بحران گازی ایران حالا دیگر ابعاد تازه ای به خود گرفته است و مساله بحران در این انرژی مهم بیش از همیشه خود را به رخ می کشد . این شرایط البته 
در حالی است که سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس نیز پیش از این و در آذر ماه سال جاری گفته بود که : »یک هشداری نسبت به سال های 1405 به 
بعد تا 1410 داریم که اگر روند ناترازی تولید و مصرف گاز طبیعی در کشور به همین سمت و سو برود ممکن است دچار چالش شویم و کمبود برای کشور 

حاصل شود. «

طبق اسناد 
بالادستی ما 

باید در زمینه 
تولید برق به 

100 هزار مگاوت 
ظرفیت نصب 

شده برسیم 
تا به مشکل 

برنخوریم 
اما امروز هر 

تابستان با توجه 
به مصرف بالای 

برق و چالش 
تامین دوباره 
سراغ بخش 

تولید و توقف 
فعالیت می رویم 

و این سیکل 
باطل هر سال 

ادامه دارد

هفته دوم سور لیگ کاراته آقایان برگزار و تیم بیمه تعاون با شکست تیم های 
پاس فراجا و دانشگاه آزاد صدرنشین شد؛ همچنین رقابت حساس این هفته از 
رقابت ها سبب شد تا مدیران صنعت بیمه و نیز فدراسیون کاراته به تماشای این 

هفته از مسابقات سوپرلیگ بنشینند.
به گزارش روابط عمومی بیمه تعاون به نقل از خبرگزاری های مهر، تسنیم و 
الفباخبر، هفته دوم رقابت های سوپر لیگ کاراته آقایان روز پنجشنبه 15 دی با 
برگزاری 6 دیدار در سالن شهید افراسیابی تهران پیگیری شد و تیم بیمه تعاون 
با برتری مقابل تیم های مدعی پاس فراجا و دانشگاه آزاد در جایگاه اول جدول 
رده بندی قرار گرفت . همچنین دانشگاه آزاد و رعد پدافند هوایی ارتش نیز به 

ترتیب در رتبه های دوم و سوم حضور دارند.
بیمه تعاون که »صفی اوغلو« کاراته کای شاخص ترکیه ای را در ترکیب داشت، 
با برتری این رقیب در کاتای انفرادی، باخت در کاتای تیمی را جبران کرد و در 
کومیته هم برتر از حریف ظاهر شد و سه امتیاز مهم این مبارزه را به نام خود 

ثبت کرد.
علیرضا حیدری، مهدی خدابخشی و سجاد گنج زاده مردان پیروز بیمه تعاون 
بودند و برای دانشگاه آزاد هم سامان عدالتی و عبدالله ولدی به پیروزی دست 
یافتند تا در مجموع کاتا و کومیته نتیجه نهایی 14 بر 12 به سود بیمه تعاون روی 

تابلو ثبت شود.
در این دیدار شکست بهمن عسگری مقابل عدالتی، تساوی صالح اباذری 
مقابل ذبیح الله پورشیب و برتری سجاد گنج زاده برابر مجید نیکو همت و جبران 
 شکست در رقابت های انتخابی تیم ملی مهمترین نتایجی بود که رقم خورد.

شاگردان حسن روحانی پیش از این دیدار پاس فراجا را نیز 24 بر 2 شکست 
داده بودند. بهنام دهقان زاده، علی اصغر آسیابری، محسن صفرنژاد، مهدی 
خدابخشی و سجاد گنج زاده به همراه کاتای تیمی و انفرادی در این مبارزه برای 
بیمه تعاون پیروزی کسب کردند تا این تیم با 12 امتیاز به تنهایی صدر جدول را 

به خود اختصاص دهد.
روحانی: با ادامه این روند قهرمان می شویم

حسن روحانی، سرمربی تیم کاراته بیمه تعاون بعد از برتری این تیم مقابل 
دانشگاه آزاد در مسابقات سوپرلیگ کاراته گفت: دیدار دو تیم به دلیل حضور 
برخی از بهترین های کاراته ایران بسیار جذاب و دیدنی و در عین حال نزدیک 
بود که خدا را شکر به سود ما خاتمه یافت و توانستیم سه امتیاز مهم را در مسیر 

کسب عنوان قهرمانی به حساب خود منظور کنیم.
وی ادامه داد: ما خیلی زودتر باید برنده این دیدار می شدیم و نباید اجازه 
می دادیم کار به مبارزه آخر کشیده شود. روی پیروزی بهمن عسگری حساب 
ویژه ای باز کرده بودیم که این اتفاق نیفتاد. ولی سایر نفرات ما مطابق انتظار 

ظاهر شدند و موفق شدیم در پایان یک دیدار ماراتن گونه رقیب خود را شکست 
دهیم.

روحانی در خصوص شرایط بهمن عسگری هم گفت: بهمن پس از دوری 
یکسال از تاتامی مسابقات، به زمان نیاز دارد بخصوص که او صاحب فرزند هم 
شده و مسئولیت بیشتری پیدا کرده است. عسگری کاراته کای بزرگی است و این 

قابلیت را دارد که خیلی زود به دوران اوج بازگردد.
سرمربی تیم کاراته بیمه تعاون با اشاره به قضاوت داوران این دیدار اظهار 
داشت: قضاوت داوران خوب بود و مشکلی نداشت. ما باید کار خودمان را انجام 
بدهیم و زیاد معطوف به داوری و قضاوت ها نشویم. همیشه به نظرات داوران 

احترام می گذارم.
روحانی در پایان گفت: نتیجه ای که روز گذشته در سوپر لیگ کسب کردیم 
باعث شد دور برگشت با شرایط بهتری به مسابقات ادامه بدهیم و در صورت 
حفظ این روند، جام قهرمانی سوپر لیگ را تصاحب می کنیم. البته از بازی های 
دور رفت، دیدار پاس و دانشگاه باقی مانده که نتیجه اش در جدول تأثیرگذار 

خواهد بود.
لباس قهرمانی برازنده تیم های بیمه است

یونس مظلومی، مدیرعامل بیمه تعاون نیز از جمله افرادی بود که برای تماشای 
دومین هفته از مسابقات سوپرلیگ کاراته، به ورزشگاه افراسیابی آمد. او در 
گفتگویی اظهار داشت: »ما در مسابقه ای برنده شدیم که با رقیب اصلی در دور 
اول روبرو شدیم و همانطور که مشاهده کردید سطح مسابقات بسیار بالا بود 
و برای تماشای این دوره از رقابت ها اعضای فدراسیون کاراته و مربی تیم ملی 

حضور داشتند.«
مدیرعامل بیمه تعاون افزود: »لباس قهرمانی برازنده تیم های بیمه است. به 
همین خاطر بیمه تعاون در این دوره اکثر بازیکنان تیم ملی را دعوت کرد و یک 
قهرمان المپیک از کشور ترکیه نیز در رشته کاتا حضور دارد. با این وصف به نظرم 

تیم با کیفیتی به نمایندگی از صنعت بیمه در میدان رقابت ها حضور دارد.«
او در ادامه بیان کرد: »معمولا بیمه گران در سراسر جهان پدیده ورزش برای 
افزایش ضریب نفوذ بیمه استفاده می نمایند و این در کنار توجه آنها به بعد 

همگانی ورزش برای مدیریت ریسک ها قابل لمس است. 
در این شرایط زمانی که قهرمانان مطرح ورزشی در لباس تیم بیمه در رقابت ها 
حضور پیدا می کنند این موضوع حکایت از آن دارد که این صنعت با شیوه های 

متفاوت برای تعامل با مخاطب خود فعالیت می کند.«
مظلومی همچنین تأکید کرد: »ما در هر رشته  ورزشی که شرکت کنیم از تمام 
ظرفیت ها و قابلیت هایمان برای پیروزی استفاده می کنیم. ما امیدواریم که در 
جشنواره بعدی صنعت بیمه نیز همچنان شاهد رقابت های پرشور رشته های 

ورزشی مختلف  باشیم. بدیهی است که سرمایه گذاری شرکت های بیمه قطعا در 
توسعه فرهنگ بیمه و معرفی برند شرکت ها نقش بسزایی دارد«.

پدیده ورزش یکی از مهم ترین ابزارهای توسعه فرهنگ بیمه است
سید محمد کریمی، دبیرکل سندیکای بیمه گران ایران نیز برای تماشای دومین 
هفته سوپرلیگ کاراته وارد ورزشگاه شهید افراسیابی شد و در گفتگویی اظهار 
داشت: »صنعت بیمه با کلمه آسایش و آرامش گره خورده و این آسایش برای 
اجرا نیازمند ابزار است. بحث پرداخت خسارات مردم که فراهم کننده آرامش و 
آسایش است، یک نکته بسیار اساسی است. اما این امر در عین لازم بودن کافی 
نیست و پدیده ورزش یکی از مهم ترین ابزارهای توسعه فرهنگ بیمه و آرامش 

و آسایش است.«
وی خاطر نشان کرد: »ورزش علاوه بر تحقق مسئولیت اجتماعی موجب نشاط 
و به کارگیری نسل جوان و پر انرژی است و در سیاست کلان کشور موجب به 
وجد آوردن سرمایه ملی کشور که جوانان و تحصیل کردگان هستند خواهد 
شد. اما همواره گفته اند، عقل سالم در بدن سالم و بدن سالم در ورزش نهفته 

است.«
کریمی با اشاره بحث مدیریت ریسک در صنعت بیمه گفت: »نقش ورزش 
عمومی در کاهش پرداخت خسارت ها حائز اهمیت است به نحوی که بیمه ها 
به راهکار توسعه سلامت جامعه از طریق ترویج ورزش برای کاهش هزینه های 
درمان توجه دارند و از ورزش به عنوان یک عامل پیشگیری کننده استقبال 

می کنند.«
وی با توجه به این عامل خطاب به همکاران خود در صنعت بیمه ابراز داشت: 
»به همه همکاران عزیزمان و مدیران محترم عامل در صنعت بیمه توصیه 
می کنم که به پدیده ورزش هم به عنوان یک عامل تولید کننده نشاط و شادابی 
در سازمان و هم به عنوان عاملی برای افزایش بهره وری در صنعت بیمه توجه 

ویژه داشته باشند زیرا این پدیده یک تیر و چند نشان است.«
کریمی در خصوص برگزاری مسابقات و توجه مدیریت بیمه تعاون به ورزش 
افزود: »از مدیریت با سلیقه و خوش ذوق بیمه تعاون جناب آقای مظلومی 
تشکر می کنم، امروز ما شاهد یک مسابقه بسیار خوب کاراته بودیم. رشته کاراته 
بسیار فنی و محاسبات ریاضی و فیزیک است و آن طور که در جریان هستم 
اکثر بازیکنان دانشجو هستند و من به آن ها تبریک می گویم و به مدیریت تیم 
تعاون که یک تیم تکنیکال بسیار خوب و قدرتمند آوردند و امروز برنده شدند 
و من به آن ها تبریک می گویم و امیدوارم جوانان در صنعت بیمه در رشته های 

مختلف به صحنه بیایند و ما از آن ها بهره مند شویم«.
دبیرکل سندیکای بیمه گران با اشاره اهمیت ظرفیت ورزش صنعت بیمه در 
زمینه های سلامت محوری در داخل سازمان و شناسایی قهرمانان ورزشی این 

صنعت در بعد قهرمانی گفت: بسیار خرسندم که شاهد شکل گیری شورای 
ورزش صنعت بیمه هستیم تا با نهادسازی در ورزش بتوانیم علاوه بر شادابی و 
نشاط در قالب رقابت های سالم ورزشی در درون صنعت کمک کنیم و همچنین 
با شناخت استعدادهای ورزش قهرمانی امکان حضور در رویدادهای ملی و حتی 

بین المللی را برای معرفی صنعت بیمه فراهم آوریم.
گفتنی است در دومین هفته مسابقات سوپرلیگ کاراته آقایان سید حسن 
رئیسی  نایب  کاراته؛ محسن آشوری سرپرست  طباطبایی، رئیس فدراسیون 
فدراسیون کاراته، وحید مومنی دبیر فدراسیون و سید شهرام هروی سرمربی تیم 
ملی کاراته به نمایندگی از ورزش کاراته و نیز آقایان سید محمد کریمی، دبیرکل 
تعاون، علیرضا  بیمه  ایران، یونس مظلومی، مدیرعامل  بیمه گران  سندیکای 
محمدعلی، دبیر توسعه ورزش بیمه مرکزی و ابراهیم نوروزی، مدیر امور شعب 
بیمه تعاون به عنوان نمایندگان صنعت بیمه در کنار مدیران ورزشی به تماشای 

این مسابقات نشستند.
دوم  هفته  پایان  در  ها  رقابت  این  بندی  رده  که جدول  است  توجه  قابل 

سوپرلیگ به شرح زیر است:
1. بیمه تعاون 4 بازی 4 برد، 12 امتیاز تیمی و 81 امتیاز انفرادی

2. دانشگاه آزاد اسلامی 4 بازی 3 برد، 9 امتیاز تیمی و 77 امتیاز انفرادی
3. رعد پدافند هوایی ارتش 4 بازی یک برد، 3 امتیاز تیمی و 43 امتیاز انفرادی

4. آوای رزم 3 بازی یک برد، 3 امتیاز تیمی و 36 امتیاز انفرادی
5. پاس فراجا 2 بازی یک برد، 3 امتیاز تیمی و 19 امتیاز انفرادی

6. کان ذن ریو 3 بازی 3 باخت، صفر امتیاز تیمی و 15 امتیاز انفرادی

برد با طعم صدرنشینی برای بیمه تعاون


